

Styremøte på Damehuset, Tjuvholmen mandag 14.11.24 kl. 1900-2100

Til stede: Marit Lier, Tom Johansen, Wolfgang Scherzer, Bjørg Johansen Busterud, Thomas Svarre.

Fravær:

Saksliste

1. Dusj og garderobe-prosjekt.

- a. Arne Hansen/hus-utvalget ble invitert med inn i møtet og informerte om fremgang og mottatte tilbud. Styret ble informert om prosjektgruppens anbefalinger. Så langt ser prosjektet ut til å bli mye rimeligere enn tidligere antatt. Styret ble enige om å få oppdaterte tilbud etter noen få justeringer. Bjørg og Arne henter inn tilbud og sender ut til styret før oppstart.

2. Statusrunde inkludert medlems- og økonomistatus.

- a. **Leder:** Godt å kunne senke skuldrene litt etter en del ekstra jobb med varslingssak, klubbkveld, garderobe-prosjekt. Utdypes under innmeldte saker.
- b. **Økonomi:** ca 2.000.000,- på bok. 19 medlemmer som ikke har betalt og blir kastet ut.
- c. **Ro-utvalget:** Rolig i gruppen. Noe trening innendørs. Ønske om å kjøpe en Coastal-robåt. Har sett på flere brukte båter og ser at vi sparer en del på å kjøpe brukt. Styret gir vedtak på at gruppen kan gå til innkjøp av en brukt båt. Tom sender pris på båt til styret før innkjøp.
- d. **Padle-utvalget:** Marit har vært på møte med «Samarbeid innlandet». Evaluering av KickOff og ønsker om videre samarbeid. Det fortsettes med samarbeidsmøter. Det er planlagt møte med padle-utvalget neste uke.
- e. **Hus-utvalget:** Det er tatt kontakt med kommunen for å endre brøyteretning på grusbane slik at brannvesenet får tilgang til begge hus. Svar avventes. Deksel rundt varmpumpen er ferdigstilt. Det er ønsket å se på hvilke ting det er mulig å søke på. Hvor og når søknad skal sendes. Tom starter med å se på dette.

3. Oppfølging fra forrige styremøte (se [nettsiden](#) for referat).

4. Innmeldte saker:

a. Klubb-utvikling tirsdag 5. november

Veldig bra kveld med 40 medlemmer til stede. Norges Padleforbund ved Martin og Trond hjalp oss igjennom kvelden med mange gode innspill og tilbakemeldinger for hva de oppmøtte ønsket at klubben skulle jobbe videre med i tillegg til hvilke utfordringer som er der per i dag. Styret får tilsendt produktet fra kvelden i tillegg til foreslag og synspunkter i løpet av kort tid.

- b. Varslings sak status.** Thomas har hatt kontakt med begge parter i saken i tillegg til Norges Idrettsforbund. Klubben følger prosedyren i «Mittvarsel». Styret og kontrollkomiteen har lest blitt informert om situasjonen og samtalene. Både styre og kontrollkomite ser seg fornøyd ut fra loggføringen og kontakten som har vært. Saken lukkes i Mittvarsel.
- c. Forsikring.** Bjørg har meldt inn et ønske om en mer detaljert oversikt over hva som er forsikret. Per i dag er det ikke alle i styret som har tilgang til forsikringene. Dette er ønsket slik at hver ansvarsgruppe får oversikt og har mulighet for å justere forsikret materiell. Thomas skal få tilgang til hele styret.
Det er også spilt inn behov for forsikring av bruksbåten som klubben har fått i gave etter bygging. Per i dag ligger det et årsmøtevedtak om at klubben ikke skal ha noen utgifter til dette prosjekt, i tillegg til at bruksbåtgruppen har fått spesifiserte midler til prosjekt og båt. Bruksbåtgruppen blir derfor bedt om å forsikre båten inntil en eventuell endring av vedtak på neste årsmøte.
- d. Informasjon til valgkomite** Styret sender nødvendig informasjon til valgkomite og ønsker dem lykke til i jobben frem mot årsmøte.
- e. Aktivitetskalender 2025** Marit og Tom samler en mindre gruppe fra Ro- og Padle-utvalgene for å planlegge neste års aktivitet i Veslemjøsa. Deretter settes aktivitetskalenderen sammen i lag med hus-utvalg og styret.

5. Eventuelt.

- a. Avslutning i desember.** Dato for årets siste styremøte settes i løpet av kort tid, da det er ønsket å invitere Kristine/tidl. leder med ut å spise i etterkant av siste styremøte.

Referent – Thomas Svarre